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Zápis 3. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  
konané dne 26.3.2013 v Praze na Strahově  

 
 

přítomni:  J.Boháč , J.Mareš ,   P.Hottmar, E. Mlezivová,  P.Mokrý, M.Doktor 
omluven:  P. Bednář    
na část jednání:   T. Ježek 
 
 

1.  STK  
 

□ J. Mareš informoval o práci STK. V týdnu do 16. 4. budou dokončeny texty smluv s pořadateli závodů ČP a 
následně rozeslány pořadatelům k podpisu. Jsou objednány medaile na pohárové závody 2013. Mistrovské 
medaile a 1241 diplomů je již k dispozici na svazu.  
 

□ J.Mareš informoval o zprovoznění nového cílového systému. Cílová kamera funguje, v týdnu do 6. 4. osobně J. 
Mareš převezme od firmy R.Oršula  nahraný cílový software. Na prvních závodech bude dodavatel SW 
R.Oršula přítomen a případné nedostatky odstraní. Systém bude v letošním roce využit pro závody I.NZ, 
Chomutov, Týn, ODM v ONV. Zaškoleni absolvují Jakub Mareš a 3 rozhodčí dle výběru komise rozhodčích 
 

□ 
 

  

Časový program I.NZ byl  tvořen ve spolupráci s reprezentačním trenérem P.Hottmarem a se zohledněním 
požadavků ze Slovenska. Na I. NZ bude pracovat startér ze SVK.                                                 

□ J.Mareš zorganizoval schůzku zástupců pražských kanoistických oddílů k projednání stanoviska svazu k návrhu 
Státní plavební správy na regulaci provozu  motorových a bezmotorových lodí v Praze na Vltavě formou 
vyznačení plavebního koridoru. J.Boháč připravil stanovisko svazu pro ČOV. Jednání ČOV se Státní plavební 
správou vyústilo v rozhodnutí koridor zrušit a řídit se „desaterem pro plavbu na Vltavě v Praze.“ Zástupci 
oddílů byli dopisem vyzváni zaslat své připomínky k desateru do 29. 3. na ČOV. 

 
2. SCM, SpS, péče o talentovanou mládež 

 

□ 
 

P.Hottmar informoval o administrativě SCM a SpS. Až na jeden oddíl jsou podepsány potřebné smlouvy 
s SCM.  Podobně jsou postupně podepisovány smlouvy s 11-ti oddíly, kde bylo v roce 2013 zřízeno SpS. 
Oddíly, které mají administrativní záležitosti v pořádku, začaly postupně čerpat částky v souladu s rozpočtem 
SpS, který výbor SRK schválil korespondenčně začátkem února, v mezidobí 1. a 2. schůze výboru. 
                     

□ P.Hottmar informoval výbor o přípravě VT mládeže na Obozu. Vše je připraveno, včetně šesti motorových 
člunů a dalšího nezbytného zajištění, především trenérského. Zahájení VT provede 28.3.  P. Hottmar, uvede do 
pozice vedoucího akce J. Andrlíka, který vedle odborného vedení tréninku využije společné akce k další 
kontrole a osvětě ve vedení tréninkových deníků. Na trenérské práci na VT se podílí také M. Hájek. 
 

3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

 RDS    
□ M.Doktor projedná v Račicích instalaci mobilního startovacího zařízení, aby bylo připraveno pro první jarní 

tréninkové pobyty. Startovací zařízení bylo výrobcem repasováno a bude nainstalováno na vodu 5. 4. Montáže 
a vyzkoušení před předáním do provozu se zúčastní P. Hottmar. 
                                                                                             Ú: 1/2/ 13 – M. Doktor 
                                                                                             T: 26.3. 2013 – úkol trvá 
 

□ Úkol 2/2/ 13 byl splněn. M.Doktor a P.Hottmar. projednali podrobnosti nákupu nových dresů s firmou 
Newline. Byla potvrzena dohodnutá cena nových dresů. Nákup bude hrazen z rezervního fondu v Račicích. 
Faktura bude zaslána do Račic až po SP. 

□ P.Hottmar poskytl agentuře, zastupující medailovou posádku K4 z OH 2012, se souhlasem výboru dresy 
k reklamnímu potisku.  
 

□ Výbor vyslechl informaci o přípravě reprezentantů. Koncem měsíce března a začátkem dubna končí příprava 
většiny reprezentantů v příznivých klimatických podmínkách a postupně se vracejí do ČR. O termínech a 
zajištění akcí převážně v gesci RSC, informoval P.Hottmar. Podle všech informací probíhá příprava RDS bez 
větších komplikací, až na nezvykle chladné počasí v Evropě. Všichni klíčoví reprezentanti absolvovali 
dosavadní přípravu ve zdraví podle plánu. P. Hottmar informoval o inspekční cestě do Itálie, kde se účastnil  
přípravy sportovců Dukly v Gavirate u Lago Varese. Vyzvedl kvalitu sportovní přípravy i zatím nevyužívanou 
lokalitu s vybojkovanou 2km dlouhou veslařskou drahou. Popsal rovněž dobré podmínky na řece Mincio 
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vytékající z Lago di Garda, kde absolvuje soustředění mládež především z oddílů ZAM a CER. Z dalších 
zkoumaných vodních ploch zmínil řeku Brentu před jejím ústím do moře, s možností jízdy na kole podél, a 
v případě prudkého proudu nebo silného větru možnost využití sousedních rovnoběžných užších kanálů - vše 
v blízkosti města  Chioggia / vesnice Ca’Bianca. Zjištěné informace budou předány trenérům oddílů. 
 

□ J.Boháč informoval o schůzce s mediálním pracovníkem svazu V.Chalupou, kde byla za účasti J.Boháče a 
P.Hottmara domluvena spolupráce v roce 2013. Osobní účast V. Chalupy předběžně sjednána na nominační 
závody, SP Račice, MČR, MS, závodní dny ME. 
 

□ P. Hottmar se opakovaně sešel s vedoucím trenérem VSC P. Lněničkou. Jednali o možnostech zkvalitnění 
přípravy, především nejlepších závodníků VSC. Výbor na základě svého předchozího usnesení uložil P. 
Hottmarovi připravit k problematice podklady pro dopis s informacemi pro vedení VSC. Dopis v kontextu 
s připomínkami vedení ČSK k plánu přípravy VSC předloženého při podzimní oponentuře vypracuje J.Boháč.  
   

□ Podána informace o přípravě startu na Universiádě v Kazani. Vše  probíhá v souladu s požadavky pořadatelů a 
České asociace universitního sportu, která je za organizaci výjezdu zodpovědná. Do výpravy bude nominováno 
15 závodníků a 3 trenéři.  
 

□ V souladu se smlouvou o marketingové spolupráci SRK ČSK s ERGO pojišťovnou, a.s., byly 12 ti osobám (8 
sportovců + 4 trenéři) vydány kartičky pojištěnců s celoroční platností pojištění léčebných výloh v zahraničí. P. 
Hottmar před každým výjezdem zajistí v rámci smlouvy bezúplatné krátkodobé pojištění léčebných výloh 
v zahraničí pro ostatní členy týmu. 
 

□ P. Hottmar informoval o stavu přípravy akcí v roce 2013. SP Szeged, SP Račice, ME Montemor, ME23 
Poznaň, MS23 Kanada, MS Duisburg. Doprava, ubytování, doprava nebo pronájem lodí, platby pořadatelům 
atp. Vše probíhá podle požadavků pořadatelů a potřeb svazu. 
 

□ Informace o akcích akcí RD – Antidopingový povinný dotazník „Whereabouts“ pro ICF vyplnil reprezentační 
trenér a odeslal sekretář SRK. 
 

□ Olympijská solidarita MOV vydala na začátku nového OH cyklu obsáhlý soubor programů na období 2013 – 
2016.(do OH v Rio 2016). Pro sportovce „Olympic Scholarships Rio 2016“, a „Youth Olympic Games a pro 
trenéry „Technicval Course for Coaches“ a „ Olympic Scholarships for Coaches“ Žádosti do jednotlivých 
projektů je nutné na ČOV odevzdat do 11. 4. 2013         Ú: 1/3/ 13 – P. Hottmar, M. Doktor, P.Mokrý 
                                                                                          T: 11.4 2013    
  

□ ICF opět vyhlásil rozvojový „Development program“ pro C1 ženy a organizuje VT před MS v Duisburgu a VT 
před MSJ + 23 v Kanadě (zde na náklady účastnic) a VT po MS, jako v loňském roce, ve Francouzském 
Boulogne. Za ČR se mohou zúčastnit na náklady pořadatele 2 kanoistky, dopravu si hradí účastnice sami. P. 
Mokrý zahájí jednání s ICF o účasti českých kanoistek ve VT ve Francii. 
 

□ Výbor projednal situaci závodníka ukrajinské národnosti Stanislava Shimanskeho, trvale žijícího v Táboře, 
člena KK Jiskra Týn nad Vltavou, který má zájem startovat na závodech v ČR. Výbor v rámci vnitřních 
předpisů svazu souhlasil s rozhodnutím reprezentačního trenéra P.Hottmara s povolením startu závodníka na 
1.NZ pouze na tratích 200m a 5km, aby nedošlo k ovlivnění nominací na mezinárodní soutěže. Obdobně bude 
postupováno v dalších případech do doby, než bude vyřešena možnost jeho startu za ČR na mezinárodních 
soutěžích. M.Doktor zaslal podle podkladů od P.Hottmara na ICF jménem svazu dotaz na možnost legalizace 
jeho startu za reprezentaci ČR.   
 

□ M. Doktor informoval, že nové Centrum pohybové medicíny, vedené Prof. Pavlem Kolářem, se bude starat o 9 
sportovců z rychlostní kanoistiky. ČSK má rezervováno celkem 18 míst. Na jmenovitém seznamu s přednostní 
péčí je zatím uvedeno 6 finalistů z LOH 2012. Koordinátorem dalšího využití je reprezentační trenér. 
 

□ 18. 4. 2013 se uskuteční v Míčovně Královské zahrady v areálu Pražského hradu, při příležitosti podpisu 
přihlášky ČR na OH 2014, přijetí sportovců, představitelů ČOV a dalších zástupců sportovního prostředí s 
prezidentem ČR Milošem Zemanem. Za SRK ČSK se zúčastní medailisté z OH a předseda SRK ČSK J. Boháč. 
 

RDJ  
□ Rezervace ubytování pro tým na dvě závěrečná soustředění RDJ v Račicích před hlavními soutěžemi roku jsou 

potvrzena. S. Hanousková potvrdila všechny požadavky na ubytování v Račicích jak pro RDS tak pro RDJ. 
 

□ P. Hottmar informoval o přípravě juniorů v klimaticky vhodnějších podmínkách. Novigrad, Sabaudia, Bibione, 
Peschiera del Garda 
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□ Testy RDJ jsou připraveny. V rámci I. NZ se v pátek uskuteční test na 2 km. Nejlepší z dvou kilometrů budou 
v sobotu a neděli startovat v opakovaných finálových jízdách na krátkých tratích. Všichni junioři pak budou 
startovat závodě na 5 km. 
 

□ P.Hottmar informoval o komunikaci s pořadateli MRJ v Piešťanech a o jednání s trenéry mládeže v oddílech 
k zájmu o start na regatě a k přípravě výjezdu. Bude odeslána předběžná přihláška 
 

RDM  
  

□ Pro závodníky RDM, u nichž se předpokládá start za reprezentační družstvo, jsou připraveny smlouvy s ČSK. 
Trenér RDM T.Ježek zajistí předání smluv vybraným reprezentantům a jejich podpisy. 
                                                                                          Ú: 11/1/ 13 – T. Ježek 
                                                                                          T: 26.2. 2013   úkol trvá do prvního výjezdu 
 

□ T. Ježek informoval o organizačním zajištění hlavních startů RDM - vyplnění on-line registrace MEM, odeslání 
záloha na účast týmu ve výši 30% nákladů. Početní přihláška bude odeslána až po NZ. Pořadatel MSM  již 
zaslal informace k účasti, v příštím týdnu bude objednán trajekt do Dánska. SPM v Oklahomě USA se jeví jako 
závod s malou účastí soutěžících. T. Ježek zvažuje zrušení účasti a přesun plánovaných prostředků k úhradě 
pronájmu lodí na Světových hrách v Kolumbii, v jejichž programu je kanoistický maratón.  
 

□ Světové hry, projednání účasti týmu ČR - přetrvává nedostatek informací od pořadatele, ICF po urgencích 
potvrdilo kvóty pro jednotlivé státy. Výjezd bude koordinovat ČOV. Náklady za pobyt závodníků hradí 
pořadatel, trenéry a další výlohy hradí národní svazy. Trenérská rada RDM navrhla a výbor po projednání 
schválil finanční spoluúčast závodníků. Účastníci si uhradí polovinu letenky. Předpokládá se zpětná úhrada 
medailistům. Z důvodu nedostatků informací nejsou zpracována kriteria k nominaci družstva pro start na SH. 
Vzhledem ke kolizím termínů závodů a nominací se závody na krátkých tratích vypracují T. Ježek ve 
spolupráci s P. Hottmarem dodatek nominačních kritérií pro start na SH v Kolumbii.  
                                                                                          Ú: 2 /3/ 13 – T. Ježek, P. Hottmar 
                                                                                          T: 16.4.2013    
 

□ Výbor rozhodl požádat ICF o posun termínu na odeslání jmenovité přihlášky do Kolumbie o 6 dnů (po NZ 
MAR– 5.5.). Text připraví T. Ježek, na ICF odešle sekretář. 
                                                                                          Ú: 3 /3/ 13 – T. Ježek, P. Mokrý 
                                                                                          T: 29.3.2013    
 

□ Na SH v Kolumbii nebudou dopravovat lodě, ICF organizuje zapůjčení, cena 500 EUR/ loď, odhad potřeby 
týmu je 7 lodí. Trenérská rada doporučuje uhradit z plánovaných peněz na SP v USA, který neobsadíme. Výbor 
s návrhem souhlasí. 

         
      4. Různé 
□ Úkol 14/1/13 byl splněn. P. Mokrý jednal na žádost ČOV s reprezentanty, kandidáty startu na LOH 1984 

v Los Angeles a nabídl jim účast na Plénu ČOV 11. 4., kde olympijský výbor připravuje omluvu sportovcům 
za znemožnění startu na OH 1984. Sportovci neprojevili zájem o účast na akci, ČOV byl o reakci informován.   
 

□ Úkol  3/2/ 13 byl splněn  P. Mokrý rozeslal členům výboru předběžný návrh okruhu účastníků akce 
k dalšímu dopracování. J. Boháč přidal další informace o přípravách akcí ke stoletému výročí kanoistiky, 
jednání s ČT atd. 
 

□ Úkol 4/2/13 Sekretáři KDV a SRK ČSK odeslali na Český olympijský výbor požadovaný dotazník, který 
poslouží ke zpracování nového centrálního  informačního  systému sportu v České republice.  
 

□ J. Boháč se zúčastnil jednání kongresu Evropské kanoistické asociace, který se uskutečnil 23. 3. v Záhřebu a 
na kterém se uskutečnily volby do ECA boardu: Vice presidentem byl zvolen Miroslav Haviar  (SVK) , jako 
sekretář bude nadále pracovat Branko Lovric (CRO), auditorem byl zvolen  Andre Vandepud (BEL), za členy 
ECA  boardu  Elly Müller (NED) ,Irina Siraeva. Naopak do boardu nepošel Piotr Markiewicz (POL). 
Zástupci ECA v ICFbyli zvoleni Thomas Konietzko (GER) Branko Lovric (CRO).  
 

□ J. Boháč informoval výbor o rozhodnutí ICF, že budeme v roce 2017 v Račicích, po 59 letech pořádat 
mistrovství světa v rychlostní kanoistice. V souboji o pořadatelství jsme porazili Polsko, Portugalsko a Rusko. 
J. Boháč poděkoval celému týmu, který se na kandidatuře podílel, zejména Pavlu Šebestovi, který na přípravě 
i prezentaci nesl největší podíl. Vítězství ČSK ocenil ČOV, ČSTV i MŠMT. Do Račic bude nutné směřovat 
více investičních prostředků k potřebnému dovybavení areálu a zahájit práce na profesionální  přípravě akce.  
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□ J. Boháč informoval o přípravě SP 2013 v Račicích. Zatím přihlášeno 33 států cca 700 účastníků. Organizační 
výbor se schází ve 14 ti denních intervalech, projednává a kontroluje plnění úkolů podle vypracovaného 
harmonogramu. Vedle webových stránek je otevřen i Facebook, upřesňuje se ubytování sportovců, doprava 
z hotelů na kanál, uložení lodí v depu a prostory pro výpravy, zóna pro prodejce a servis, víza pro zahraniční 
účastníky, atp. Bude zajištěn televizní přenos, přenos zpracovává oficiální dodavatel ICF. Finále budou živě 
přenášeny na Eurosportu, jedná se s ČT o vysílání na ČT Sport.   
 

□ Hry VI. Letní Olympiáda dětí a mládeže 2013 (ODM) se uskuteční ve Zlínském kraji, kanoistické soutěže 
v ONV ve dnech 13. – 15.9. Pořadatel, Zlínský kraj, požaduje od krajských výprav jména trenérů jednotlivých 
výprav k projednání změn na soupiskách výprav (místo kanoisty kajakář či naopak). Záležitost koordinuje 
organizátor kanoistických soutěží na ODM  Vít Pjajčík   
                                                                                           
 

□ Příští Hry letní ODM se uskuteční v Plzni v roce 2015. V zájmu svazu s dodržením principu střídání disciplín 
bude na program zařazen vodní slalom. Zodpovědnou osobou byl určen Ing. Petr Weissar z oddílu 
Lokomotiva Plzeň.  
 

□ ČSK obdržel z MŠMT Rozhodnutí o poskytnutí neinvestiční dotace ze státního rozpočtu České republiky na 
rok 2013. – Program IV – údržba. Žádost svazu (požádalo 29 oddílů + žádost na údržbu majetku ČSK) 
celkem požádáno o 5.801.000,- Kč. Svaz obdržel částku v celkové výši 1. 523.700,- Předsedové sekcí 
projednají ve Výboru ČSK způsob dělení přiděleného objemu mezi oddíly. Následně budou oddíly 
informovány o dotacích na údržbu  
 

□ ČSK obdržel předběžná rozhodnutí MŠMT o přidělení státní dotace na 1. čtvrtletí, v Programu I. - Sportovní 
reprezentace ČR a v Programu II. – Sportovně talentovaná mládež. Dokud nebudou známé konečné sumy 
přidělených státních dotací, nelze dopracovat rozpočet na rok 2013. Výbor se každoročně se opakující situací 
bude průběžně zabývat. 
  
 

  

 Zapsal: P. Mokrý 
 
Příští jednání se uskuteční 23 .4. ve 14:00 


